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De laatste maanden waren het drukke 
tijden voor onze bestuursleden. Niet alleen 

hebben wij het N-VA-vormings traject voor 
2012 afgerond en werden er interne bestuurs-
verkiezingen gehouden, we zijn ook reeds 
begonnen met de voorbereiding van de 
verkiezingen in oktober 2012. 

EEn gEloofwaardig altErnatiEf
De gemeenteraadsverkiezingen zullen deze 
keer nog belangrijker zijn dan anders. Ten 
eerste voor ons Hammenaren op lokaal 
niveau. Jarenlang werd ons politiek landschap 
gedomineerd door de tweestrijd tussen Open 
Vld en CD&V. De sp.a. hing haar karretje steeds 
vast aan de overwinnaar om een meerderheid 
te vormen. Met de komst van N-VA Ham hopen 
we het politieke terrein in onze gemeente 
grondig te herschikken. Of we nu eindigen in 
de meerderheid of de oppositie, we zullen ons 
voluit geven om een steentje bij te dragen aan de 
Hamse gemeenschap.

nationalE waardEn, lokalE oplossingEn
Tegelijkertijd zullen deze verkiezingen ook van grote symbolische waarde zijn. De 
Vlaamse roep naar verandering werd straal genegeerd tijdens de regeringsvorming. 
Het gemeentelijke niveau is het laatste bastion waar de N-VA zich nog niet verankerd 
heeft. Politiek op federaal en gemeentelijk niveau zijn met elkaar verweven.  Als 
een kiezer  op gemeentelijk niveau voor een bepaalde partij kiest,  steunt hij, zowel 
moreel als financieel, deze partij. En dus ook de partijbeslissingen op federaal 
niveau. Dus ook de beslissing om de mening  van 1 135 617 Vlamingen te volgen of 
naast zich te neer te leggen.

EEn ondErbouwd programma, EEn stErkE lijst
Onze bestuursleden werken dan ook hard om u in oktober 
een alternatief te bieden. Wij verzekeren u dat er een 
bekwame N-VA-lijst met een doordacht programma opkomt.  
De verandering begint in Ham op 14 oktober met uw stem!

Davy Schroyen
Voorzitter N-VA Ham

Wat betekent de kracht van verandering 
voor Ham?de verandering 

begint in Ham:
doe met ons mee!

Ongetwijfeld hebt u in de media 
reeds enige kritiek en bedenkingen 
gehoord over de N-VA-slogan ‘De 
kracht van verandering’. Ondanks 
wat sommigen laten uit schijnen 
zal die verandering echter niet 
komen van Bart De Wever alleen. 

Nee, die verandering begint hier 
in ons eigen dorp. In ons gehucht, 
in onze straat. Zelfs voor uw eigen 
stoep. De N-VA gelooft immers 
in het belang van de onder linge 
relatie tussen mensen. Elke lokale 
afdeling heeft dan ook een duidelijk 
doel: “Maak van je gemeente 
een gemeenschap”. We geloven 
immers in een gemeente waarin 
de verantwoordelijkheidszin van 
de individuele Vlaming de basis 
vormt voor de samenleving. 

Om dit te kunnen realiseren zal 
N-VA Ham dan ook met een 
eigen lijst naar de gemeente-
raadsverkiezingen van 14 oktober 
trekken. In de aanloop hiervan 
kondigden we onlangs ook aan dat 
Peter Naegels en Tom Vleugels 
respectievelijk lijsttrekker en 
lijstduwer zullen  zijn. 

Wilt u deel uitmaken van de 
verandering in Ham? 

Heeft u goede suggesties of wilt u 
meehelpen in de aanloop naar de 
verkiezingen?

Contacteer ons via ham@n-va.be  
of spreek een van onze bestuurs-
leden aan!

De kracht van verandering 
is meer dan Bart De Wever. 
N-VA Ham biedt oplossingen 
voor lokale problemen.



Bestuurslid in de kijker

Tien jaar geleden ben ik met mijn vrouw naar Ham 
verhuisd. We hebben ons hier ondertussen goed 

ingeburgerd, samen met onze zoon en twee dochters.

Beroepshalve ben ik sinds drie jaar leerkracht in het 
secundair onderwijs. Hier probeer ik dagelijks mijn 
leerlingen te motiveren en te begeleiden naar een 
degelijke loopbaan. Daarbij put ik ook uit het tiental 
jaar ervaring als productie-ingenieur.

Transparantie en duidelijkheid waren dan ook 
twee aspecten die me aantrokken tot de N-VA. De 
hoofdreden waarom ik lid werd, is echter dat dit een 
partij is die trouw blijft aan haar principes en gelooft 

in een betere toekomst voor alle Vlamingen. Ze staat 
pal achter haar kiezers en haar verkiezingsbeloftes, dat 
hebben we na de laatste federale verkiezingen toch wel 
bewezen.

Toen onze lokale N-VA-afdeling mij vroeg om hen te 
versterken, heb ik dan ook geen moment getwijfeld 
om mijn schouders mee onder dit project te zetten. 
Ik heb met veel plezier de groep zien groeien en 
hoop in de toekomst nog vele dorpsgenoten te mogen 
verwelkomen binnen onze partij.
Samen gaan we ervoor!

Ondanks de hevige winterprik kenden de 
bestuurs verkiezingen voor onze lokale afdeling 

een massale opkomst. Bijna 50 procent van de 
stemgerechtigde leden tekende present voor de 
verkiezingen van het nieuwe bestuur. Zowel de leden 
van het aftredende bestuur als het nieuwe konden dit 
ten zeerste waarderen.

Als pas opgerichte afdeling was het vorige bestuur een 
ad interim-bestuur. We hadden nog kunnen wachten 
tot na de verkiezingen van oktober om een volwaardig 
bestuur te installeren. Maar door de snelle groei van 
N-VA Ham de laatste zes maanden leek het ons niet 
fair om als democratische partij naar de verkiezingen 
te trekken zonder de nieuwe leden een kans te geven 
om zich uit te spreken over het afdelingsbestuur.

Wat veranderde er binnen N-VA Ham met deze 
verkiezingen? Davy Schroyen ruilt zijn functie als 
secretaris in voor het voorzitterschap, terwijl oud-
voorzitter Ronny Geys een stapje achteruit doet 
en voortaan ondervoorzitter wordt. Raf Weltens 
neemt Davy’s taak als afdelingssecretaris over en 
Farid Van Geldorp neemt voortaan de functie van 
penningmeester waar. 

Daarnaast vervoegen volgende N-VA-leden het dage-
lijks bestuur onze afdeling:

• Ludo Daems
• Willy Geenen
• Inge van Heester
• Fernand Schroyen
• Johny Mertens
• Peter Naegels
• Tom Vleugels
• Jeannine Beckx
• Christof Chapsis
• Benny Rutten
• Jos van Gossum

Waar het vorige bestuur zijn nadruk vooral legde 
op het bouwen van een basis voor een degelijke 
afdelingswerking, zal het nieuwe bestuur zich de 
komende maanden toespitsen op de voorbereidingen 
van de gemeenteraadsverkiezingen. De nieuwe groep 
staat alvast klaar om de N-VA op 14 oktober lokaal 
stevig te verankeren in Ham!

Nieuw bestuur voor N-VA Ham

Raf Weltens

Afdelingssecretaris
raf.weltens@n-va.be



••• onze lokale afdeling mooi in beeld is gekomen 
bij de VRT-reportage over de nieuwe slogan van de 
N-VA?

••• het nieuwe afdelingsbestuur van N-VA Ham een 
gezonde mix is van ervaring en nieuwe ideeën? 

••• Kris Van Dijck, N-VA-fractieleider in het Vlaams 
Parlement, en volksvertegenwoordiger Bert Wollants 
onder de indruk waren van onze motivatie?

••• de partijzetel in Hasselt ook al heeft opgemerkt dat 
we een van de actievere afdelingen waren? 

••• Open Vld, CD&V, sp.a en Groen van de media-
aandacht rond het busongeluk in Zwitserland gebruik 
maakten om de grondwetwijziging voor Artikel 195 
er in alle stilte door te drukken?

••• de N-VA nochtans gevraagd had om dit uit te 
stellen zodat het debat gevoerd kon worden in een 
normale sfeer en niet een van nationale rouw? De vraag 
werd echter strategisch genegeerd.

••• daden luider spreken dan woorden? 

Dit voorjaar konden onze inwoners weer volop 
genieten van het Hamse Carnaval. Zowel oud als 

jong deelden in de feestvreugde dankzij het 
kindercarnaval en de traditionele stoet. Het Hamse 
Carnaval is een gevestigde waarde in onze 
gemeenschap. N-VA Ham wil naar de toekomst toe 
dan ook kunnen garanderen dat dit stukje Hamse 
folklore niet verloren gaat.

“Het is een rijke traditie met meer dan 200 jaar 
geschiedenis die we zeker moeten behouden”, 
getuigt N-VA-bestuurslid Willy Geenen. “Het boek 
over carnaval in Ham is trouwens een aanrader voor 
iedereen die daaraan twijfelt!”

N-VA Ham betreurt dat carnavalsploegen moeite 
hebben om hun rijke geschiedenis in het Hamse 
gemeenteblad vermeld te krijgen. “Een begeleidend 
tekstje hierin was toch de ideale manier geweest om 
inwijkelingen toelichting te geven over het Hamse 
Carnaval en het hele gebeuren nog meer te promoten. 
Daarnaast was het ook  een verdiende blijk van 
appreciatie geweest voor de talrijke vrijwilligers die elk 
jaar opnieuw het Hamse Carnaval mogelijk maken”, 
merkt afdelingsvoorzitter Davy Schroyen op.

Ook wordt de carnavalsorganisatie ieder jaar op-
nieuw ge con fronteerd met onzekerheid betreffende 
de huur en voorwaarden van een zaal. Wat het voor 
de vrijwilligers moeilijk maakt om op lange termijn te 
plannen.

Met 200 jaar traditie verdienen het Hamse Carnaval 
en haar talrijke vrijwilligers een vaste ondersteuning 
vanuit het beleid. “Dit in de vorm van goede 
afspraken die getuigen van een langetermijnvisie 
om de continuïteit van een stukje Hamse folklore te 
behouden”, licht Raf Weltens, afdelingssecretaris van 
N-VA Ham toe. 

Recent hebben wij vernomen dat de vereniging voor 
mindervaliden uit financiële overwegingen heeft 
besloten niet meer deel te nemen aan de carnavalsstoet. 
Als lokale afdeling vinden wij het heel spijtig dat zij 
voor deze keuze moesten staan. 

Wist je dat…

N-VA wil voortbestaan 
Hams Carnaval garanderen

N-VA Ham pleit voor een doordachte 
ondersteuning van het Hamse Carnaval 

door het gemeentebestuur. 

Het Hamse Carnaval verdient 
ondersteuning door het lokale beleid, 

zodat ook komende generaties  
ervan kunnen genieten. 



Terugsturen naar: N-VA, Koningsstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
E: info@n-va.be   www.n-va.be

J A ,  D E  N - V A  S P R E E K T  M E  A A N

n DE HEER n MEVROUW

NAAM:                                 VOORNAAM: 

STRAAT:

POSTCODE: GEMEENTE:

TEL: E-MAIL: GEBOORTEDATUM:       /       /

n Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie.

n Ik wens het N-VA-programma te ontvangen.   
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N-VA kiest resoluut voor verandering
Vlamingen vragen een strenger migratiebeleid, een hervorming van justitie en grondige sociaal-economische hervormingen. Maar
we kregen met Di Rupo en met CD&V, sp.a en Open Vld net het omgekeerde. “On n'y touchera pas”, verkondigde Laurette
Onkelinx in naam van de PS. Tegenover dat status quo plaatst de N-VA de kracht van de verandering. 

De verandering begint in UW stad of gemeente
Wie Elio in 2014 weg wil, moet in oktober 2012 op de N-VA stemmen. Want
er zal in de Wetstraat pas echt naar de Dorpsstraat geluisterd worden als men
ook in die Dorpsstraat massaal op de N-VA stemt. 

R E G E R I N G  P A K T  O N D E R N E M I N G E N  E N  B E D R I J F S L E I D E R S  A A N

Di Rupo jaagt bedrijven

uit België weg
udigestrategiewijzigingen kunnen de ondernemingen de bijkomende

d twijken Tochisde reputatieschade voor ons

t b talen ERIC POMPEN

Ni t alleen de Europese Commissie plaatst vraagtekens bij de begroting 2012 die de feder

di d Ook het Rekenhof heeft een hele reeks bezwaren. Het neemt in een

l n komt zeer vaak tot de conclusie da

i taf

REKENHOF MAAKT KIPKAP

VAN BEGROTING
K R I T I E K  O P  O V E R H E I D S I N K O M S T E N

Lof der gezondheid. 
Van apologie tot utopie?
Het nieuwe boek van N-VA-senator dr. Louis Ide
weerlegt enkele hardnekkige mythes in de
gezondheidszorg. Het boek belangt iedereen aan,
want de gezondheidszorg kost u jaarlijks 35 miljard
euro, waarvan u er 10 miljard uit eigen zak betaalt. 

Meer lezen?
U vindt het boek in de boekhandel (14,50 euro).
Bent u lid van de N-VA? Dan betaalt u slechts
12,50 euro inclusief verzendingskosten als u
rechtstreeks bestelt bij Uitgeverij Pelckmans 
(t. 03 660 27 20) of via de website
www.lofdergezondheid.be.

‘In enkele jaren tijd werd Louis Ide
een belangrijke stem in het debat

over de gezondheidszorg. Zijn
nieuwste denkoefening, Lof der 

gezondheid. Van apologie tot 
utopie?, is verplichte lectuur voor
wie zich om de toekomst van de 
gezondheidszorg bekommert.’

Rik van Cauwelaert, 
strategisch directeur Knack
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